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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 

Den  10. desember 2010 ble det avholdt  møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på  

Havøysund hotell - møterommet. 

 

Møtet var berammet med sakliste den 29.11.2010 og kommunestyrets representanter ble 

innkalt med sakliste 01.12.2010. 

Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  

distriktsrevisoren, Finnmark Dagblad, NRK, etatene samt politiske partier som er representert i 

kommunestyret til orientering. 

 

Den 01.12.2010 ble også  rådmannens utredninger/formannskapets innstillinger  sendt  

kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og de øvrige som fikk tilsendt saklisten  

vedr. kommunestyremøtet. 

I samme ekspedisjon ble følgende dokumenter utsendt: 
 

             1.Tematisk kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2008-2012 – Handlingsplan     

                – 2011 

             2. Prosjektrapport IKT-samarbeid i Vest-Finnmark 

       3.IKT i Vest-Finnmark fra 1. oktober 2011 – et fremtidsscenario 

             4.Budsjett 2011/økonomiplan 2011-2014 – Havøysund Havnevesen Måsøy KF 

             5.Gebyrregulativ 2011 – teknisk etat  

             6.Måsøy menighetsråd – budsjett 2011 

             7.Budsjett 2011/Økonomiplan  2011-2014 – Måsøy industrieiendom KF 

             8.Budsjett 2011/økonomiplan 2011-2014 Måsøy kommune  
 

Budsjett 2011/økonomiplan 2011-2014 – Måsøy kommune- har vært utlagt til offentlig ettersyn i 

perioden 25.11 – 09.12.2010. 

 

Av kommunestyrets representanter hadde 3  meldt forfall og vararepresentanter var innkalt.  

 

 

Frammøtt var: 

 

AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE. 

               1. Ordfører  John Aase 

   2. Repr.           Roy-Arne Andersen 

   3.   ”      Kjell Larsen     

 4.   ”   Georg Mathisen 

 5.   ”    Irene R. Eliassen 

 6.   ”      Siv Berg 

 7.   ”   Else Ramberg 

 8.   ”                Gunnar Kåre Jensen        

  

 

AV SENTERPARTIETS LISTE:     

 9.  Repr.   Gudleif Kristiansen 

 10.    ”         Thorleif Hanssen 

 11.   Vararepr. Knut Hesten 

       

AV HØYRES LISTE: 

 12.  Repr.  Anne-Karin Olli 

 13.     ” Knut Arnestad 

 14.  Vararepr. Jan-Harald Lyder 
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AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 

 15. Repr. Lisbeth Seppola 

   

       

 AV FREMSKRITTSPARTIETS LISTE: 

   16. Repr. Audhild Berg   

 

 

Videre deltok rådmann Aina Borch og konsulent  Eli Moe. 

 

 

Møtet ble satt kl. 10.00 . 

 

Navneopprop ble foretatt.  

 

Før kommunestyret startet behandling av sakene på saklista ble det gitt følgende 

orienteringer: 

 

Finnmark Miljøtjeneste v/daglig leder Atle Michael Hove 

Vest-Finnmark regionråd v/daglig leder Arvid Mathisen 

Overskridelse VA Nordregate – Dalveien v/teknisk sjef Geir Leite. 

 

Deretter ble det avholdt gruppemøter. 

 

 

Vararepr. Jan Herman Lyder (AP) møtte kl. 11.15. Det var dermed tilstede 17 repr.  

 

 

Møtet ble igjen satt kl. 12.30.
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53/10  

ORGANISERING AV IKAF   

 

 

Rådmannens innstilling: 

Måsøy kommunestyre viser til eksp. av 13.10.2010 angående omorganisering av Interkommunalt arkiv Finnmark 

(IKAF). Måsøy kommunestyret slutter seg til vedtak i styre for IKAF - møte 06.10.2010 – sak 50/10 – om å 

organisere IKAF til et IKS (interkommunalt selskap). Vedlagte forslag til selskapsavtale vedtas. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

Repr. Lisbeth Seppola (SV) ble erklært inhabil i sak 54/10 som saksbehandler for saka, og fratrådte møtet under 

behandling av sak 54/10. Jfr. kommunelovens § 40, pkt 3b. 

  

54/10  

RULLERING TEMAPLAN IDRETT OG FYSISK AKTIVITET 2011  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar framlagte temaplan for anlegg og områder for idrett og fysisk aktivitet. 

 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

55/10  

SKATTETAKSTNEMND OG SKATTEVEDTEKTER EIENDOMSSKATT  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar fremlagte forslag til eiendomsskattevedtekter. 

 

Hva angår valg av skattetakstnemnder og overskattetakstnemnd utsettes dette valget til første kommunestyremøte 

i 2011. 
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Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

56/10  

IKT-SAMARBEID I VEST - FINNMARK  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret i Måsøy slutter seg til prosjektet ”Digitalt førstevalg i Finnmark”. Prosjektet etableres som et 

samarbeid mellom kommunene i Vest Finnmark og omfatter strategisk utvikling av digitale tjenester, samt IKT 

drift og brukerstøtte.  

 

Prosjektet igangsettes fra 1. januar 2011 og fremmer forslag til organisasjonsform, utarbeider forslag til 

samarbeidsavtale og avklarer de langsiktige økonomiske konsekvenser samt bestiller- og utfører rollen for 

kommunene. 

 

Kostnadene deles likt mellom kommunene, med en flat sats á kr 85.000,-.  

 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas med følgende tillegg etter 1. januar 2011: 

 med en varighet på 1 år, ……. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

57/10  

HAVØYSUND SKOLE - UTVIDELSE BYGGETRINN III  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar å utide prosjektet Havøysund skole Byggetrinn III til også å omfatte følgende i Prioritert 

rekkefølge: 
 

1. Innkjøp av ny heis og flytting av plassering til trapperom mot Polarhallen 

2. Etablering av inngang for rullestolbrukere mv. fra Nordre gate og inn i foajeen ved samfunnssalen 

3. Etablering av HC toalett i foajeen ved samfunnssalen 
 

Hele prosjektet Havøysund skole Byggetrinn III har en kostnadsramme på kr. 8 500 000 ekskl. mva. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. 
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Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskaapets innstilling vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

  

58/10 

KOMMUNALE AVGIFTER/GEBYRER 2011 – TEKNISK ETAT  

 

 

 

Rådmannens innstilling: 

Det fremløagte forslag til avgifter/gebyrer 2011 – teknisk etat – vedtas. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

 

  

59/10  

HUSLEIE KOMMUNALE BOLIGER - ØKING  

 

 

Rådmannens innstilling: 

 

Kommunestyret ser at leieprisene på kommunale utleieboliger ligger for lavt i forhold til hva en kan forvente i 

markede og kommunens prispolitikk er med på å redusere privat boligbygging og utleie av private boenheter. 

Kommunestyret vedtar derfor å foreta en økning av leieprisene med 10 % fra 1. juli 2011.  
 

Rådmannen bes i løpet av 1. halvår 2011 legge frem en utredning på fremtidig organisering av forvaltning, drift 

og vedlikehold av kommunale boliger, inkludert utskilling av boligmassen til egen driftsenhet. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas, dog strykes: 

…., inkludert utskilling av boligmassen til egen driftsenhet.  

Med 3 mot 2 stemmer som ble avgitt for rådmannens 

innstilling. 

 

Daltun og Bekketun holdes utenfor denne husleiereguleringen – Enst. 

 

Behandling: 
SP/H/Frp v/repr. Gudleif Kristiansen fremmet følgende forslag: 

 

 Rådmannens innstilling vedtas. 
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Votering: 

Rådmannens innstilling og formannskapets  flertalls innstilling ble satt opp mot hverandre. Formannskapets 

innstilling ble vedtatt med 10 mot 7 stemmer. 

Deretter ble det votert over siste setning i formannskapets innstilling. 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Kommunestyret ser at leieprisene på kommunale utleieboliger ligger for lavt i forhold til hva en kan forvente i 

markede og kommunens prispolitikk er med på å redusere privat boligbygging og utleie av private boenheter. 

Kommunestyret vedtar derfor å foreta en økning av leieprisene med 10 % fra 1. juli 2011.  
 

Rådmannen bes i løpet av 1. halvår 2011 legge frem en utredning på fremtidig organisering av forvaltning, drift 

og vedlikehold av kommunale boliger. 

 

        Vedtatt med 10 mot 7 stemmer som ble  

        avgitt for rådmannens innstilling. 

 

Daltun og Bekketun holdes utenfor denne husleiereguleringen.  Enst. vedt. 

 

 

  

60/10  

BUDSJETTREGUERING 3/2010  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar det fremlagte forslaget til budsjettregulering. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas.. 

        Enst. vedt. 

 

  

61/10  

SKATTEVEDTAK 2011  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret fastsetter maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for år 2011. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

      Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

      Enst. vedt. 
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62/10  

BUDSJETT 2011 - MÅSØY MENIGHETSRÅD - ORIENTERING  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret tar budsjett 2011 for Måsøy menighetsråd til orientering. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

     Enst. vedt. 

 

 

  

63/10  

BUDSJETT 2011/ØKONOMIPLAN 2011-2014 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF  

- RAMMER 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar det fremlagte økonomidokumentet som Havøysund Havnevesen Måsøy KF’s årsbudsjett 

2011 og økonomiplan 2011-2014. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas.  Enst. vedt. 

 

 

  

64/10  

BUDSJETT 2011/ØKONOMIPLAN 2011-2014 MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF -   

RAMMER 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret fastsetter slike driftsrammer for Måsøy Industrieiendom KF for perioden 2011 – 2014: 

 B 2011 B 2012 B 2013 B 2014 

Netto driftsresultat 205 000 195 000 300 000 205 000 

Sum driftsinntekter 3 570 000 3 720 000 3 630 000 3 530 000 

Driftsinntekter/Netto driftsresultat 5,74 % 5,24 % 8,26 % 5,80 % 
 

I økonomiplanperioden er det lagt opp til nye låneopptak på kr 4 000 000, som forutsettes dekket inn gjennom 

økte leieinntekter.  

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

      Enst. 
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Behandling: 
 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas.  

 

      Enst. vedt. 

 

 

Repr. Gunnar Jensen (A)  ble permittert fra møtet under behandling av sak 65/10. Representanten 

underskrev protokollen  og fratrådte møtet. 

  

 

65/10  

BUDSJETT 2011/ØKONOMIPLAN 2011-2014 - MÅSØY KOMMUNE  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar det fremlagte økonomidokumentet som Måsøy kommunes årsbudsjett 2011 og 

økonomiplan 2011-2014. 

 

Behandling: 
 

AP/SV v/repr. Roy Arne Andersen fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Kommunestyret vedtar rådmannens budsjett for 2011/økonomiplan 2011-2014 med følgende endringer: 

 

Havøysund helsesenter, byggetrinn 1 legges inn i budsjettet for 2011 og finansieres på følgende måte. Behovet 

for 2011 er  640 000 kr. 

 350 000 kr fra eldremilliard 2010 flyttes til 2011. 

 Resten av 640 000 kr.  tas ved at lånet  på ti år i løpetid gjøres om til 20 år. 

 Byggetrinnn 2 Havøysund helsesenter tas med i økonomiplan for år 2012. 

 Kommunestyret ber administrasjonen å utrede konsekvensene av å utvide nedbetalingstiden fra 10 til 20 

år på de lån kommunen har på flytende rente (60% av lånemassen). Administrasjonene bes legge frem 

utredningen i juni 2011. 

 Kommunestyret vedtar å opprette en prosjektstilling som skal koordinere iverkssetting av 

samhandlingsreformen som skal innfases i 2012. Det budsjetteres med kr. 350.000,- til 

prosjektstillingen som finansieres delvis av fond. 

 Sommerjobb for ungdom legges innn i budsjett for 2011 med kr. 150.000,- . Finansieres av fond. 

 

Budsjettet for 2011 er meget stramt, har få reserver, og krever stor budsjettdisiplin av alle i organisasjonen som 

har budsjettansvar. 

 

Kommunestyret pålegger administrasjonen i løpet av 2011 å gjennomgå organisasjonen med tanke på 

innsparingstiltak. Disse aktuelle tiltakene skal ligge klar til budsjettarbeidet  høsten 2011 for å ta de rette grep på 

nødvendige innsparinger i budsjett for 2012. 

 

I  2012 vil også eiendomsskatten fases inn og gjøre økonomien litt lettere for kommunen i årene framover. 

 

Kommunen har store økonomiske utfordringer framover. Derfor er det viktig at investeringsprosjekter har de 

rette summene før kommunestyret vedtar  prosjektet. 

I  budsjettet for 2010 har kommunen vedtatt skifting av vann og kloakkrør i Nordregate og deler av Dalveien. 

Dette prosjektet blir 2,5 til 3 millioner kr. dyrere enn det kommunestyret bevilget. Det er meget viktig at 
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administrasjonen lager gode økonomiske rutiner for slike store prosjekter, slik at kommunestyret vedtar 

prosjektene på et mest mulig forsvarlig grunnlag. 

 

 

H/SP/Frp v/repr. Anne Karin Olli fremmet deretter følgende forslag til vedtak: 

 

 

Kommunestyret i Måsøy vedtar det fremlagte budsjett 2011/økonomiplan 2011-2014 med følgende tilføyelser: 

 Negativ befolkningsutvikling over flere tiår nærmer seg nå en kritisk fase, hvor  befolkningstallet 

pr.1.1.2010 er nede i 1255 innbyggere. Det siste året viser desverre en ytterligere nedgang. Derfor vil 

Måsøy kommunestyre at det søkes status som omstillingskommune.  Det vil gi kjærkomne midler til 

næringsutvikling i kommunen. 

 Det er beklagelig at det nye kriteriegrunnlaget for rammeoverføringene slår særlig negativt ut for Måsøy 

kommune med en betydelig realnedgang som konsekvens. Det krever en stram budsjett disiplin. Det vil 

ikke være rom for stillinger på administrativt nivå. 

 Det skal foretas en gjennomgang av serviceavtaler i alle avdelinger. 

 Den krevende økonomiske situasjonen tilsier at konsulentbruk skal  begrenses til et minimum. 

 Samhandlingsreformen skal ha høy prioritet i 2011, og kommunestyret ser nødvendigheten med en 

styrking av koordineringsarbeidet. På grunn av kommunens økonomiske situasjon forutsettes at de 

budsjetterte midler på kr 500 000 finansieres av eksterne midler. 

 Kommunestyret ser ikke at det er rom for opprettelse av stilling innen personalarbeid. Det er viktig å 

holde fokus på området, og kommustyret ber rådmannen omdisponere dette innenfor eksisterende 

rammer. 

 Kommunestyret i Måsøy ser ikke det formålstjenelig å avsette midler til fondet Framtid i Måsøy slik 

dagens økonomiske situasjon er.  

 Kommunestyret vedtar å starte ombygging av Havøysund helsesenter i 2011. Finansiering ved 

låneopptak. 

 Kommunestyret har tidligere bevilget kr 100 000 til utredning vedrørende utvidelse av LOSA, og ber 

om at rådmannen sørger for en gjennomføring av dette arbeidet. 

 Etterhvert har en forholdsvis stor andel av våre innbyggere opphav i andre land, og det vil følge en del 

utfordringer med dette. Det må i det kommende året settes fokus på dette. 

 Varige tilrettelagte arbeidsplasser (VTA) etableres snarlig. 

 Kommunestyret ber administrasjonen søke på midler til infrastrukturtiltak fra FFK’s Rup-midler.     

 

Endringer i budsjett 2011/Økonomiplan 2011-2014: 

 Havøysund helsesenter oppstart  kr. 640.000,- - låneopptak 

 Norskk opplæring fremmedspråklige  kr. 150.000,- - bruk av  fond 

 Barnehage Gunnarnes – tillegg  kr. 150.000,- - bruk av fond 

 Garderober Havøysund skole  kr. 165.000,- 

 Beplantning skole                        -    kr.   75.000,- (reduksjon) 

 Beplantning            -    kr.   90.000,- (reduksjon) 

 

 

Votering: 

Forslagene fremmet av AP/SV og H/SP/Frp ble satt opp mot hverandre. Forslaget fra AP/SV ble vedtatt med 11 

mot 5 stemmer som ble avgitt for et forslag fremmet av H/SP/Frp. 

 

Deretter ble det votert over det fremlagte budsjett for øvrig. 
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Kommunestyrets vedtak: 

Kommunestyret vedtar rådmannens budsjett for 2011/økonomiplan 2011-2014 med følgende endringer: 

 

Havøysund helsesenter, byggetrinn 1 legges inn i budsjettet for 2011 og finansieres på følgende måte. Behovet 

for 2011 er  640 000 kr. 

 350 000 kr fra eldremilliard 2010 flyttes til 2011. 

 Resten av 640 000 kr.  tas ved at lånet  på ti år i løpetid gjøres om til 20 år. 

 Byggetrinnn 2 Havøysund helsesenter tas med i økonomiplan for år 2012. 

 Kommunestyret ber administrasjonen å utrede konsekvensene av å utvide nedbetalingstiden fra 10 til 20 

år på de lån kommunen har på flytende rente (60% av lånemassen). Administrasjonene bes legge frem 

utredningen i juni 2011. 

 Kommunestyret vedtar å opprette en prosjektstilling som skal koordinere iverkssetting av 

samhandlingsreformen som skal innfases i 2012. Det budsjetteres med kr. 350.000,- til 

prosjektstillingen som finansieres delvis av fond. 

 Sommerjobb for ungdom legges innn i budsjett for 2011 med kr. 150.000,- . Finansieres av fond. 

 

Budsjettet for 2011 er meget stramt, har få reserver, og krever stor budsjettdisiplin av alle i organisasjonen som 

har budsjettansvar. 

 

Kommunestyret pålegger administrasjonen i løpet av 2011 å gjennomgå organisasjonen med tanke på 

innsparingstiltak. Disse aktuelle tiltakene skal ligge klar til budsjettarbeidet  høsten 2011 for å ta de rette grep på 

nødvendige innsparinger i budsjett for 2012. 

 

I  2012 vil også eiendomsskatten fases inn og gjøre økonomien litt lettere for kommunen i årene framover. 

 

Kommunen har store økonomiske utfordringer framover. Derfor er det viktig at investeringsprosjekter har de 

rette summene før kommunestyret vedtar  prosjektet. 

I  budsjettet for 2010 har kommunen vedtatt skifting av vann og kloakkrør i Nordregate og deler av Dalveien. 

Dette prosjektet blir 2,5 til 3 millioner kr. dyrere enn det kommunestyret bevilget. Det er meget viktig at 

administrasjonen lager gode økonomiske rutiner for slike store prosjekter, slik at kommunestyret vedtar 

prosjektene på et mest mulig forsvarlig grunnlag. 

 

Vedtatt med 11 mot 5 stemmer som ble avgitt for et 

forslag fremmet av H/SP/Frp. 

Hele budsjettet – Enst vedt. 

 

 

 

Repr.  Jan-Harald Lyder (H) og repr. Jan Hermann Lyder (A) ble erklært inhabil i sak 66/10, da de er medeiere 

i Nor Lines Havøysund AS som ønsker å kjøpe havnebygget. Jfr. forvaltningslovens § 6, 1.ledd, pkt a. 

Representantene fratrådte møtet under behandling av saka. 

 

 

66/10  

SALG AV HAVNEBYGGET  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Måsøy kommunestyre vedtar å selge havnebygget til Nor Lines Havøysund AS for markedsverdien fremkommet 

ved taksering av autorisert takstmann.  

 

Kjøper har vært leietaker i bygget over tid og har god kjennskap til byggets tekniske stand. Bygget selges slik det 

står, med de feil og mangler som måtte finnes, uten at selger kan gjøres ansvarlig for ukjente mangler. Kjøper 

dekker alle kostnader ved overdragelsen.  

 

Ved eventuelt senere videresalg har Måsøy kommune forkjøpsrett 
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Behandling: 
 

AP/SV v/repr. Kjell Larsen fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Måsøy kommunestyre vedtar å selge havnebygget til fortsatt ekspedisjonsdrift  til markedsverdi. 

 

Bygget selges slik det står, med de feil og mangler som måtte finnes, uten at selger kan gjøres ansvarlig 

for ukjente mangler. Kjøper dekker alle kostnader ved overdragelsen.  

 

Ved eventuelt senere videresalg har Måsøy kommune forkjøpsrett. 

 

SP/H/Frp v/repr. Knut Hesten fremmet følgende forslag: 

 

Kommunestyret vedtar å ikke selge eksisterende havnebygg til Nor Lines Havøysund AS, men derimot 

overføre bygget  til Måsøy Industrieiendom KF,  og i det påfølgende foretar utbygging av og utleie av 

nytt kjøle- og fryselager. 

 

 

H/Frp v/repr. Anne Karin Olli fremmet deretter følgende utsettelsesforslag: 

 

 Saken utsettes til utredning av samfunnsmessige konsekvenser foreligger.  

 Ved behov kan saken tas opp på et ekstraordinært kommunestyremøte så snart utredning foreligger. 

 

Det var dermed fremmet et utsettelsesforslag som det ble votert over. Forslaget falt mot 3 stemmer. 

 

Votering: 

1. Det ble først votert over rådmannens innstilling som falt – Enst. 

2. Forslagene fra AP/SV og H/SP/Frp ble satt opp mot hverandre. Forslaget fra AP/SV ble vedtatt med 8 

mot 6 stemmer . 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

 

Måsøy kommunestyre vedtar å selge havnebygget til fortsatt ekspedisjonsdrift  til markedsverdi. 

 

Bygget selges slik det står, med de feil og mangler som måtte finnes, uten at selger kan gjøres ansvarlig for 

ukjente mangler. Kjøper dekker alle kostnader ved overdragelsen.  

 

Ved eventuelt senere videresalg har Måsøy kommune forkjøpsrett. 

 

      Vedtatt med 8 mot 6 stemmer som ble avgitt for et  

      forslag fremmet av H/SP/Frp. 

 

 

 

 

  


